
Zápis ze schůze školské rady 

při  SZŠ a VOŠ zdravotnické Poděbradská 1247/2  

Karlovy Vary, příspěvková organizace 

konané dne 28. 6. 2022 

 

Body jednání: 

 

 

1. Přivítání rodičů a ostatních členů školské rady. 

 

2. Nelson Daka – vysvědčení, ukončený 11. ročník, postup do 12. ročníku (adopce na 

dálku), zaplaceno na jeho vzdělání 8 000 Kč (Tříkrálová sbírka se z důvodu COVID-19 

nekonala, ale i neznámí štědří dárci věnovali na Nelsonův účet přes 5 000 Kč). 

 

3. Život dětem – letos účast v podzimním termínu – polovina výtěžku do sociálního 

fondu školské rady. Již jsme přihlášeni do nového ročníku na září školního roku 

2022/2023. 

 

4. Pozastavení společenských aktivit žáků školy z důvodu COVID – 19. V důsledku 

toho maturitní plesy posunuty většinou až za termín maturitních zkoušek. 

 

5. Školská rada projedná Návrh rozpočtu na školní rok 2022/2023. 

 

6. Městská policie – spolupráce, řešení kyberšikany, sociální nesnášenlivosti. 

Všechny besedy proběhly v naplánovaných termínech. 

 

7. Schvalování finančních prostředků, které byly nad rámec Rozpočtu školské rady. 

Vzhledem k uvolnění epidemiologické situace se uskutečnila ve 2. pololetí řada akcí a 

jejich nabídka byla mimořádně široká.  

 

a) Mgr. Veselá – navýšení částky na turnaje (v dalším sportu) o 3 000 – 5 000,- Kč.  

b) Mgr. Fastová – navýšení částky na kulturu (Národní divadlo) cca 9 000,- Kč. 

c) Bc. Mourková – tričko s logem školy pro žáka 1.roč./100,- Kč, cca 12 000,- Kč. 

d) Mgr. Palm – soutěž Student-Lab pro obor LAS navýšení 12 000,- Kč. 

 

8. Školská rada projednala a vzala na vědomí nové ŠVP pro obory AZT, MAS a NA 

s platností od 1.9.2022. 

 

9. Informování školské rady o možnosti využití fondu pro sociálně slabší žáky. 

(Adaptační pobyty + potřeby na něj), exkurze – sjednocení podmínek. 

 

 

 

 



Diskuse: 

 

1. Školská rada diskutovala o důsledcích nouzového stavu na výuku ve škole a na 

psychiku žáků. 

 

 

2. Školská rada diskutovala o konání maturitních plesů (místo, úroveň, finanční náročnost, 

vstřícnost obsluhujícího personálu, atd.) 

 

 

3. Školská rada diskutovala o úspěšnosti žáků u maturitních zkoušek, o jejich organizaci a 

smysluplnosti současného nastavení maturit. 

 

 

 

 

 

Usnesení: 

 

1. Školská rada schválila Návrh rozpočtu na školní rok 2022/2023. 

2. Příští schůzka školské rady proběhne 4. října 2022. 

3. Školská rada se usnesla na jednotném finančním příspěvku 400,- Kč, který se přispíval 

na její účet v době před pandemií COVID-19. 

 

 

 

 

 

Přílohy:  

 

Prezenční listina 

Seznam členů školské rady 

Návrh rozpočtu školské rady na školní rok 2022/2023 

Žádost o navýšení příspěvku na soutěž Student-Lab 

Seznam studijní literatury pro obor Praktická sestra 

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Viola Janečková … (rukopis přímo na schůzce školské rady), 

Ověřila: PaedDr. Zuzana Ledvinová (čistopis se zálohou na počítači) 

Předseda: PaedDr. Zuzana Ledvinová 

 

 

 

 

V Karlových Varech dne 28. 6. 2022 Předsedkyně školské rady 

 výchovná poradkyně 

 PaedDr. Zuzana Ledvinová 


